

STYREMØTE NR. 3-2025, NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 17:58 - 21:00, 31. mars 2025

Sted: Elgeseter gate 11

Møteleder: Julie Meinicke

Kakeansvarlig: Per Finstad

Referent: Ragnhild Marie Bondahl Sjøberg

Innkalt: Lauritz Sogn-Larssen Per Finstad Thea Land Ragnhild Marie Bondahl Sjøberg

Mie Christine Stangeland Sørensen Ane Hagset Stavnesli Daniel Azagra Næss

Tobias Horelt

Ikke møtt:

Mie Christine Stangeland Sørensen

Saksliste:

Sak 1/2025: Godkjenne innkalling og saksliste

Sak 2/2025: Kake og sladder

Sak 7/2025: Utenlandstur 2026

Sak 18/2025: Uttakskomiteé

Sak 13/2025: Birken evaluering

Sak 19/2025: Tour de skistua evaluering

Sak 14/2025: Sportslig fremover

Sak 15/2025: Sosialt fremover

Sak 20/2025: Arrangementkomitéen

Sak 21/2025: Økonomi og Refusjon

Sak 22/2025: Nytt profileringsmateriell

Sak 11/2025: Generelt

Sak 12/2025: Innkomne saker

Sak 01/2025	Godkjenne Innkalling og saksliste	1 min
Type sak	Vedtakssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	
Saksinfo	Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack. <i>Forslag til vedtak:</i> Innkalling og saksliste til styremøte 3 godkjennes.	
Referat	Styret godkjenner innkalling og saksliste til styremøte 3	
Konklusjon	God kake	
Vedtak	<i>Innkalling og saksliste til styremøte 3 godkjennes.</i>	

Sak 02/2025	Kake og sladder	10 min
Type sak	Fjas	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	Innsjekk og sladder	
Referat	Sak 02 referatføres ikke	

Sak 07/2025	Utenlandstur 2026	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Ragnhild Marie Bondahl Søberg	
Saksinfo	- Vi drar til 2 alternativer. - Kommet igang med booking av overnatting. - Undersøkt flymuligheter. - Ta hensyn til NM-stafetten	
Referat	- NM-stafetten er i starten av januar så vi kommer klar fra den	

	- Reise Fredag-Tirsdag? - Undersøke med avbestilling av overnatting - Annonserer hvor vi skal i mai?
Konklusjon	Dette blir bra!
Vedtak	Vi har bestemt sted. Dette annonseres ved en senere anledning:)

Sak 18/2025	Uttakskomiteé	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	
Saksinfo	Vi må utnevne en ny uttakskomiteé som kan ta laguttaket til for eksempel Olavsstafetten hvis vi ønsker å stille lag i år.	
Referat	- Ja vi ønsker å stille lag - 3 stk i komitéen - Prøver 2 jenter og 1 gutt	
Konklusjon	Julie tar kontakt med de fortløpende	

Sak 13/2025	Birken evaluering	15 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Ragnhild Marie Bondahl Søberg	
Saksinfo	- Buss til/fra - 47 på bussen til og 43 på bussen fra (ikke full buss). - Tre hentesteder funker bra. - Bankettbuss - Funket bra med egen høyttaler. - Overnatting - Middag på skolen og sentrum. - Bra med glutenfritt alternativ på skolen.	
Referat	- Bra arrangement - God bankett! - Vi venter ALLTID på alle deltakerne før vi reiser hjem - Husk forfallsdato på betalingen - Flere meldte seg av rett før av ulike grunner	

	- Økonomien ser bra ut! - Overskudd på birkenbussen.
Konklusjon	Bra tur!

Sak 19/2025	Tour de Skistua evaluering	15 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Mie Christine Stangeland Sørense Julie Meinicke	
Saksinfo	- TdS var nok terminfestet for sent på sesongen i år. Det nærmer seg vår og dette kan påvirke oppmøtet på skitreningene - Etter Birken er folk ofte lei - Måtte flytte TdS etappe 2 til Granåsen grunnet lite snø på Bratsberg. Det var dårligere føre der enn Bymarka. Det ble en runde på litt under 5km. - TdS etappe 3 var i Bymarka, men løypa ble lagt om grunnet lite snø nede ved Ferista. Start ved Storsvingen og mål ved Skistua. - Banketten åpnet vi for alle for å øke antallet. - Neste år burde TdS legges tidligere på sesongen for å få med flere og unngå for mange renn etter Birken.	
Referat	- Etappe 1 gikk som planlagt. - Etappe 2 flyttet til Granåsen. - Fungerte bra, men dårlige forhold. - Etappe 3 ble flyttet med på Storsvingen til Skistua. - Terminfestet for sent på sesongen pga ulike grunner; utenlandstur, NM-staffet, studenttrippelen, VM... - Burde være før Birken, slik at man ikke er lei ski før TDS. - Skal terminfestes tidligere neste år (februar). - 17 på banketten. - Bra bankett!	
Konklusjon	- Etapper ble flyttet, men det ble bra gjennomføring. - Bra bankett!	

Sak 14/2025	Sportslig fremover	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Mie Christine Stangeland Sørense Julie Meinicke	

Saksinfo	- Kanskje gjennomføre Fiskebeinerrennet i uke 14? Også avlyse det siste HK-rennet etter Stakefesten? - Planen for april: begynne med løping fast etter Stakefesten. - Olavsstaffetten 1. mai? - 3000 m 10. mai - invitere hsk-7 gruppene - Triatlon har spurt om vi vil bli med på morgenjogg lørdag 17. mai i år også - Kutte litt ned på treninger i mai? - Tirsdag, fredag og søndag? - Dragvoltestløp og sommeravslutning 28. mai? - Hvordan har kjørekabalen fungert? - HK-premieutdeling på Stakefesten?
Referat	- Søndagslangtur løp på søndager (starter etter stakefesten). - Stille lag til Olavsstaffetten 1. mai - 7 per lag - Julie sender mail å hører ang. prisøkning - Triathlon, roing, friidrett vil være med på 3000 m. - 17. mairaton med triatlon. - Økt: ettermiddag/kveld tirsdag, morgen fredag (kl. 7) og morgen søndag (kl. 8). - Dragvoll testløp og sommeravslutning 27. mai. - Kjørekabal har fungert greit, men er det mulig å gjøre det på en annen måte? - Prøve å finne en annen måte å gjøre kjørekabalen på (Simen kan se på dette?). - HK-premisutdeling på Stakefesten.

Sak 15/2025	Sosialt fremover	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Ane Hagset Stavnesli	
Saksinfo	- Jente og guttetrening 8. april - Kommet forslag om løp og sushi/badstue og steinbæring. - Bli uansett joggetur i kosetempo <3 - Stakefesten - 77 påmeldte - Buss: fikk endre til en minibuss. Bli to store busser - Hatt møte med hytta og avtalt tid for oppvarming av badstue, stamp og fikset middag - Program og folk som skal holde taler er spikret - Meldt litt regn: men det kan endre seg! Kjøpe inn nok ved og mulig ordne camp med tak (pressening) - Øl stafett - Gudenes	

	- Soskom har sett på lokaler og andre alternativer/løsninger - Påmelding åpner 29/3 - Bli kjent fest - Tentativ dato: lørdag 13. september (helgen før meråker) - Soskom har begynt å se på lokaler - 17 mai tog - Se an været for grilling i høgskoleparken
Referat	- Daniel tar guttetrening. - Julie/Mie tar jentetrening. - Ane booker bord på sambrura. - Stakefesten: - 77 påmeldte - Lov med alkohol på bussen (IKKE glassflasker). - Mulig med minibuss? - Christine er edruvakt. - O-gruppa har nok på dugnad. - Program klart. - Ane sender ut invitasjon. - Sponser øl til øl-staffet. - Kjøpe ved. - Gudenæs - Flere muligheter for vors, men ingen ting bestemt enda.

Sak 20/2025	Arrangementkomitéen	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Ragnhild Marie Bondahl Søberg	
Saksinfo	- Arr.kom. har sendt mail om overnatting til Vasaloppet. - Barmarkssamling1 - Booket overnatting på kirkebyfjelle, med 50 sengeplasser.. - Kan avbestille hytter senest en uke før, når vi vet eksakt antall. - Tatt kontakt ang. reservasjon av Grova, og mulighet for å reservere klubbhuset for steking av vafler (?). - Bekreftet, men høres nærmere i august. - Snøsamling (6.-9. november) - Booket overnatting på Lullens stugby, med 50 sengeplasser. - Kan avbestille 1-2 hytter senest to uker før, når vi vet eksakt antall. - Må kjøpe sporkort utenom.	
Referat	- Godt i gang med booking til Vasaloppet. - Meråker blir den 19. - 21. september.	

	- Snøsamlingen blir den 6. - 9. november. - Arr.kom har god kontroll.
--	--

Sak 21/2025	Økonomi og Refusjon	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Per Finstad	
Saksinfo	- Utbetaling av refusjon for skirenn - I utgangspunktet skal styret ha 100% refusjon. - Vi har fått innvilget 80% HS-støtte for starkontigenter - Hvor mye støtte skal medlemmene få? Det har vært 85% de siste årene. - Er i gang med å lage et felles infoskriv for hvordan refusjonsskjemaene skal se ut. Kommer til å legge ut pris til for eksempel Birken og Drei Zinnen (tar utgangspunkt i laveste pris). 69 euro for Drei Zinnen før 1.oktober (831,2kr). - Endringer i retningslinjene for bekledning. - Når skal vi sette frist? - Snart frist for interrevisjon (Kommer dato fra HS...)	
Referat	- 85% til medlemmene er mest sannsynlig mulig å få til. - Økonomi til temaet. - Frist for refusjon i april, Per må da sitte i mai(?), mulig å betale tilbake i juni? - Mulig å legge ut melding om at utbetaling kommer etter eksamen. - Refusjon for laveste pris. - Økonomiansvarlig har kontroll.	

Sak 22/2025	Nytt profileringsmateriell	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Thea Land Lauritz Sogn-Larsen	
Saksinfo	- Endring i NTNUIs Retningslinjer for merkevare - Nye startnummer - Beachflagg - Telt	
Referat	- Det har kommet nye retningslinjer der HS kan ta skjønnsmessige vurderinger for NTNUIs merkevarer.	

	- Venter på godkjenning fra HS til nye startnummer. - Bestille materiell av penger fra Gjensidige. - To beachflagg og to telt (3x3m) delt med orientering (lagringsplass i o-boden). - O-gruppa kan også bruke teltene til sine arrangementer.
--	---

Sak 11/2025	Generelt	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	
Saksinfo	- Dugnaden i gruppa - SiT Lab med et arrangement for NTNUI torsdag 24. april - Ny parakontakt i gruppa er Mie Christine Stangeland Sørensen - MR-styret, GKO, Team Managere for neste år	
Referat	- Dårlig dugnadsinnsats i gruppa. - Husk at vi trenger dugnad selv om du har nok poeng. - Vi trenger folk til dugnad for å fortsette å kunne ha inntektskildene (MR og Gråkallen opp). - Øke dugnadspoeng? - Ingen stand på SiT Lab i år. - 1 søker på GKO-arrangør og Team Managere, ingen til MR-styret. - Ny søknad for MR-styret til høsten. - GKO 19. oktober	

Sak 12/2025	Innkomne saker	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	
Saksinfo	- All ære til VM-kom for bra arrangert med Studentcampen! Men det er dumt å forvente at medlemmere i langrennsgruppa kan stille på dugnad innen kl. 16 dagen etter på en mandag for å rydde Campen. - Feil dato på referat - Skal vi begynne å bruke LinkedIn? - Hadde dere styremøte 17.mars og hvorfor er ikke referat lagt ut? - Årets dugnadsånd burde ikke være en kåring man kan stemme på. Det er en pris som handler om så mye mer enn det å være synlig utad for medlemmene i gruppa. - Terminfeste Tour de Skistua tidligere på sesongen neste år. - HK-spilleliste - Lengden på HK-sesongen	

	- Dugnadspoeng - Legge ut forslagskassa på nettsiden - Savner å ha en oversikt i påmeldingen over antall biler - Hvorfor er 2 personer tatt ut på teamet samtidig som de har aktiv fis-lisens for andre klubber?
Referat	- Vi tar med oss alt som kommer inn i forslagskassa. - Dato på referat er rettet opp. - Vi ønsker å begynne å bruke LinkedIn, for sponsorer++ - Vi hadde ikke styremøte 17. mars. Dette ble byttet ut med middag, og utsatt til 31. mars. - Var veldig jevnt mellom de ulike kandidatene til årets dugnadsånd, og ønsket derfor ulike perspektiv fra gruppas medlemmer. Styret tok avgjørelsen til slutt etter hensyn til medlemmenes stemmer. - TDS-dato var satt da vi tok over, og ble lagt så sent pga alle andre arrangementer som har vært i år med bla. VM og SL. Disse er hovedgrunnene til en sen TDS!!!! - TDS skal legges tidligere neste sesong. - Siste HK-rennene er avlyst. - Forslagskassen blir lagt inn på hjemmesiden. - De 2 personene har en viss relasjon til gruppen, og går for å representere NTNUI i ett renn ingen fra teamet skulle gå.

Neste styremøte: 30. april 2025